
22h: Sopar a la pista de la Ravaleta. Entre plat i 
plat hi van haver sorpreses, com una”performance” 
que dramatitzava la lluita dels tres anys de la Pla-
taforma en contra dels abocadors dels Residus 
Tòxics i Perillosos i una presentació en “power po-
int” sobre la tasca feta per la Plataforma. Tot seguit, 
es van cantar dues cançons que han identificat la 
Plataforma durant tot el seu recorregut i després va 
arribar el moment entranyable: Vicent Roda, l’actual 
president de la Plataforma, va agrair la presència a 
les més de cinc-centes persones que hi van acudir 
a l’acte i tot seguit van prendre la paraula Ana (Fan-
zara), Abelardo (Salzadella) i Jacobo (les Coves). 
Les seues respectives intervencions van emocionar 
de debò al nombròs públic assistent. A continua-
ció, el ball d’orquestra i el DJ van seguir animant la 
“Festa Grossa” fins altes hores de la matinada.
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Anit quan vaig fer el meu discurset, em vaig deixar 
moltes coses per dir i vull aprofitar este foro per dir-
ne algunes que vaig omitir.

Primer que res agrair i donar l’enhorabona a la 
gent que es va currar la festa i en especial a aquells 
que van tindre la brillant idea de fer una “perfor-
mance” de la lluita contra els abocadors, fer una 
presentació de la història de la Plataforma i fins i 
tot ficar-me en el compromís de cantar una de les 
cançons de la Plataforma (en una gran lletra escrita 
per Celia), junt en el meu gran amic Carlos “Palle-
ro”. Per això, gràcies Rocher, Gaspar i tots els que 
vau participar en eixos actes.

Tampoc puc oblidar a totes eixes dones covarxi-
nes que es van passar tot el divendres i el dissabte 
pel matí fent cócs i coques per a donar de sopar a 
les 500 persones que van estar a la festa.

També tots els que han treballat, grans i menuts, 
parant les taules, ficant la beguda, les picadetes, 
tallant i servint els melons, ficant cafés, després els 
cubates i, al dia següent, netejant les instal·lacions 
de la pista. Tots es mereixen les meues felicitacions 
i les meues gràcies.

Una cosa que vaig dir anit i que vull tornar a remar-
car, és la paciència dels meus amics, que m’han 
demostrat el que és ser un bon amic, aguantant 
els bons i dolents moments, sempre estant al meu 
costat. Estos últims anys no he pogut estar amb 
ells sempre que he volgut, i ells, quan els he ne-
cessitat, MAI m’han donat l’esquena, per això els 
vull tornar a donar les gràcies.

Als amics de Salzadella que anit, per un motiu o 
altre no van poder estar a la festa, també gràcies 
per la seua amistat i el seu treball contra els aboca-
dors estos anys.

A tots els amics que vau estar anit al sopar, per-
què per a mi tots sou els meus amics, gràcies. Grà-
cies pel temps perdut en les manifestacions, con-
centracions, xerrades i demés i GRÀCIES, perquè 
fins i tot anit vau donar una lliçó de compromís, 
responsabilitat i concienciació, des del principi al 
final.

El president de la Plataforma lig un manifest.

Sopar de germanor.


